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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 20 aprilie 2023, în şedinţa  extraordinară 

a Consiliului  Local  al municipiului Paşcani 

 

 Ora  09,10  

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data 20 aprilie 2023, ora 9,00, 

prin Dispoziția Primarului nr. 742/13.04.2023. Consilierii au fost anunțați telefonic și convocați 

prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09,10 și se desfășoară în sala de ședințe a Municipiului 

Pașcani. 

Sedința ordinară din 20 aprilie 2023 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 20 aprilie 2023, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, 

fiind prezenți 18.  

Participă la ședința extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Marius-

Nicolae Pintilie-primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – viceprimarul Municipiului 

Pașcani, Irina Jitaru-secretar general al Municipiului Pașcani, dl. Claudiu-Mihai Bodoașcă -

administrator public, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani,  presa locală.  

Înainte de a da cuvântul doamnei președinte de ședință, doamna Irina Jitaru, secretar 

general al municipiului, supune la vot procesul verbal al ședinței ordinare din 30.03.2023, care 

a fost votat cu 18 voturi „pentru”, după cum urmează: 

Pentru:18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   
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17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, dă cuvântul doamnei președinte 

de ședință, consilier local Spiridon Mihaela Iulia. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului 

nr. 742 din 13.04.2023, privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința 

ordinară în data de 20.04.2023, ora 09,00, cu proiectul ordinii de zi anexa nr. 1 la dispoziție. 

Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii. Precizează că va supune la vot 

ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contului de execuție a bugetului 
de venituri și cheltuieli al municipiului Pașcani pentru trim.I al anului 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz nefavorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 
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 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții 

privitoare la proiect. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, a preluat cuvântul și a precizat că 

dumnealor au votat bugetul de venituri și cheltuieli în luna februarie și a făcut atunci 

precizarea că vor fi mai analitici pe execuțiile bugetare. Precizează că se observă din analiza 

părții de venituri a contului de execuție că în continuare există un excedent de 16 milioane de 

lei, bani neutilizați, în condițiile când nu se utilizează bani și se plătește dobândă la credite și 

nu se utilizează nici creditele, iar dumnealor au venit cu diminuarea taxelor și impozite, 

justificat atât timp cât banii consiliului local, excedentul de 3 ani de zile nu sunt utilizați. 

Precizează că acești bani trebuiau să fie cheltuiți în investiții. Precizează că, analizând partea 

de cheltuieli se observă că cheltuielile de personal sunt ținute oarecum în echilibru, cheltuielile 

pe bunuri și servicii, nu a fost nici timpul necesar pentru a cheltui sume mari, ducându-se pe 

energie electrică și pe sectorul de la Seră. Precizează că dacă analizează partea de investiții 

se observă că pentru fonduri europene au fost prevăzuți pentru trimestrul 1 atragere de 10 

milioane de lei și s-au atras doar 3 milioane de lei, în condițiile în care sunt investiții în 

continuare. Face referire la investiția de la Palatul Cantacuzino și spune că ploile din vremea 

aceasta l-au prins la fel, neacoperit și aceast are influență mare asupra obiectivului și se 

îndoiește că investiția se va finaliza până la sfârșitul anului. Referitor la partea de investiții din 

fonduri proprii, precizează că de aici se trage concluzia că nu există investiții în continuare 

pentru că s-au prevăzut aproape 4 milioane de lei și s-au atras 138 de mii de lei, un procent 

de 3%. Precizează că dacă existau investiții în continuare, alta ar fi fost situația contului de 

execuție pe acest segment. Precizează că i se pare catastrofală situația de atragere a 

fondurilor din PNRR unde nu s-a atras nimic, fiind un procent de 0,09%. Precizează că un alt 

aspect pe care l-a constatat este că dumnealor plăteau subvenții enorm de mult, dar reușeau 

să dea tichete valorice persoanelor cu situații dificile în perioada sărbătorilor pascale, iar acum 

nu s-au găsit 150 -200 de mii de lei pentru așa ceva. Precizează că la jumătatea anului vor 

avea o situație mai clară, dar dumnealui nu vede mari schimbări pentru că mai sunt doar 2 

luni. Precizează că dumnealor nu vor vota acest cont de execuție pentru că sunt foarte mulți 

bani neutilizați, în condițiile în care investițiile stagnează. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că 

întradevăr au un excedent pentru că au grijă de banii pe care îi gestionează și încearcă să 

cheltuie cât mai puțin și să pună deoparte banii pentru investițiile care vor urma. Precizează 

că la investițiile care vor urma sunt cumva pe parcurs, pe niște proceduri; precizează că speră 

ca într-o lună să se dea drumul la lucrările de la cimitir, că s-au scos la licitație documentațiile 

pentru 50 de străzi. Precizează că 16 milioane, cât este excedentul astăzi, este foarte mic și 

în momentul în care vor demara investițiile se va topi foarte repede. Precizează că mai au și 

cofinanțările de la fondurile europene, inclusiv astăzi având un proiect PNRR unde au niște 

indicatori tehnico - economici cu parte de cofinanțare de aproape 1 milion de lei. Precizează 

că lucrurile acestea or să urmeze în perioada următoare, o parte sunt deja începute, iar faptul 

că au un excedent astăzi le dă un avantaj dumnealor, ca Primărie, că au un cash cu care pot 

achita facturile la proiectele care sunt în curs. Referitor la gradul de încasare din fonduri 

europene, precizează că au cereri de rambursare făcute pentru a primi banii pe care i-au plătit 

celui care lucrează, de aproape 3 milioane de lei. Precizează că 3 milioane s-au încasat și 3 

milioane nu s-au încasat, dar nu este vina dumnealor, că urmează să dea drumul cei de la 

ADR prin Ministerul Dezvoltării la încă 3 milioane și se fac undeva la aproximativ 7 milioane, 

deci dacă nu aveau excedent și accest cash flow la dispoziție, probabil, unele din aceste 
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proiecte ar fi fost blocate. Precizează că în acest an trebuie să termine aceste proiecte și se 

face tot posibilul în acest sens. Precizează că economiile care se fac, se fac în special pentru 

investiții. Referitor la taxe și impozite locale, precizează că repetă ceea ce a spus întotdeauna, 

că din punctul dumnealui de vedere nivelul de impozitare, cotele de impozitare în Municipiul 

Pașcani sunt niște cote normale, nu sunt niște cote nici mari, nici mici și crede că sunt într-o 

normalitate în ceea ce reprezintă atât zona, cât și țara. Cu privire la împrumutul pe care îl au 

la dispoziție pentru cimitir și pentru piață, el este de 2% și astăzi dacă ar fi să caute niște bani 

pe piața liberă, cam 10% este un DAE pentru un împrumut și dacă au făcut acel împrumut 

anul trecut, din punctul dumnealui de vedere este un avantaj și din momentul în care vor 

începe la cimitir și la piață, vor avea disponibil în așa fel încât investiția să meargă cursiv 

înainte. Precizează că la Palatul Cantacuzino se face tot posibiliul ca, împreună cu 

constructorul, proiectantul și dirigintele de șantier să dea cât se poate de repede înainte 

pentru a termina investiția. Precizează că monitorizează personal această investiție. Referitor 

la PNRR precizează că încep să vină studiile de fezabilitate și că s-au scos la licitație studii de 

fezabilitate cu proiectare la un loc, deci partea de proiectare este scurtă. Cu privire la subiectul 

cadourilor sociale, cum le numește dumnealui, precizează că Serviciul de Asistență Socială 

din Primărie muncește destul de mult și se bucură că Guvernul României, în formula care este 

acum, a găsit de cuviință să dea susținere pentru acele familii care au nevoie de susținere mai 

ales în perioada aceasta de inflație și de criză energetică prin care trece România. Precizează 

că toate cererile care au venit la dumnealor referitoare la susținerea pentru încălzirea casei, 

pentru alimente, sub formă de carduri sau de pachete, cei de la Asistență Socială lucrează și 

s-au achitat de toate obligațiile pe care le-au avut prin lege.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că domnul Pintilie confundă 

sprijinul pe care autoritatea locală trebuie să îl acorde persoanelor aflate în nevoie, cu pomeni 

electorale. Precizează că toate beneficiile care se acordă de către Serviciul de Asistență 

Socială sunt beneficii acordate prin lege și sunt bani special veniți de la Guvern pentru aceste 

beneficii sociale. Precizează că nu crede că din bugetul local nu s-ar fi putut acorda un minim 

de ajutor pentru persoanele nevoiașe. Precizează că dumneaei crede că era de datoria 

dumnealor, ca și consiliu local, așa cum au propus, de a acorda tichete sociale care sunt 

acordate de toate comunitățile. Precizează că nu vor vota această execuție bugetară pentru 

că se vede lipsa de investiții și neutilizarea eficientă a banului public. Precizează că ține să 

atragă atenția că în momentul în care nu se vor închide toate proiectele cu finanțare 

europeană pe care le-au găsit în implementare, până la finalul anului, toate cheltuielile care 

vor decurge ulterior vor reveni consiliului local și sunt sume foarte mari de bani și s-ar putea 

să se ajungă într-un blocaj financiar. Cu privire la împrumut precizează că l-au votat cu toții 

pentru a demara de urgență cele două mari nevoi ale comunității, respectiv cimitirul și piața 

vale, dar au trecut aproape 2 ani jumătate de când se plătesc dobânzi, dar nu se realizează 

investițiile.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că discursul domnului Primar în 

care se scuză pentru neutilizarea banilor și neimplicarea în derularea acestor proiecte era 

fezabil și credibil acum doi ani, pentru că după doi ani și jumătate nu poate veni cu același 

discurs. Îl întreabă pe domnul Pintilie ce sancțiune, din punct de vedere administrativ și 

electoral, își asumă când cele 4 proiecte care au rămas pe fonduri europene nu vor fi 

implementate până la 31 decembrie. Precizează că timpul este foarte scurt și foarte multe 

imprevizibile. Precizează că în 2020 dumnealor au lăsat în derulare un contract de 83 de 

străzi, nu de 53 de străzi, cu o valoare mult mai mică la momentul respectiv, promițând că va 
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veni cu motivul pentru care au reziliat contractul respectiv, iar acum vine și spune că vor 

scoate la licitație pentru studii de fezabilitate, ori studiile de feazabilitate în acest moment 

trebuiau să fie deja în implementare, să fie documentațiile pregătite, licitațiile făcute și acolo 

unde erau prevăzute investiții în infrastructură, după ce se finaliza apa și canalul, să se vină 

cu covar asfaltic. Precizează că lucrările executate în urmă cu 10 -12 ani încep să cedeze și 

trebuie să se înceapă reluarea acestei activități de amenajare trotuare și de așternere covor 

asfaltic. Precizează că nu înțelege de ce s-a renunțat la acel contract. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu s-a 

renunțat la nici un contract pentru nici o stradă, ci cel cu care s-a semnat contractul nu s-a 

onorat de contract. Precizează că, în consecință, i-au dat un certificat negativ pe SEAP, iar 

astăzi sunt în litigiu, în instanță cu el, pentru că nu și-au onorat contractul, lucru care se poate 

verifica de către oricine. Precizează că s-a reluat procedura, iar chestiunea cu străzile nu este 

una teoretică pentru că astăzi pe SEAP există publicat un anunț pentru 50 de străzi la 

documentații tehnice, atât DALI, cât și proiectare.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că domnul Primar susține 

face economie la buget și de aceea are excedent, dar în mandatul trecut susținea că 

necheltuirea excedentului înseamna incompetență. Precizează că nu aude nimic referitor la 

proiectul cu Anghel Saligny. Precizează că într-o conferință de presă domnul primar a spus 

referitor la cimitir că va face gardul și va da drumul la înmormântări fără a mai face acea 

capelă și îl întreabă pe domnul primar dacă poate explica acest lucru.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că pentru 

Anghel Saligny documentația este pe SEAP, iar pentru cimitir în caietul de sarcini este 

prevăzut ca în primele 6 luni de zile să se facă partea de morminte, după care să se apuce de 

capelă.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, referitor la ceea ce a spus doamna 

Nedelcu privitor la tichetele sociale că dumneaei este într-o contradicție de idei pentru că 

principiul superm în asistență socială este ca, dacă sunt resurse limitate la îndemână și multe 

persoane nevoiașe, nu trebuie distribuite acele resurse în mod egal, ci se identifică un caz sau 

două, un număr limitat, pe care să îi ajute cu adevărat. Precizează că doamna Nedelcu și 

domnul Primar au susținut că cei de la Asistență Socială și-au făcut datoria, asta însemnând 

că nu ar fi trebuit să existe persoane care să nu aibă ce pune pe masă de sărbători. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că întradevăr cei de la 

Asistență Socială și-au făcut datoria în ceea ce privește întocmirea anchetelor sociale, 

acordarea beneficiilor de la Guvern, dar dumnealor nu și-au făcut datoria când s-a propus 

alocarea bugetară pentru tichete pentru sărbătorile de Paște și Crăciun și nu le-au votat. 

Precizează că în baza de date a celor de la Asistență Socială există toate persoanele cu risc 

social.  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, intervine și precizează că 

discuția deja s-a dus în altă direcție. Acordă cuvântul domnului Grigoriu și îl roagă să fie la 

subiect. 

 Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, roagă pe domnul Primar să confrunte 

lista pe care o are doamna Nedelcu cu persoanele nevoiașe cu lista care este în cadrul 

Serviciului de Asistență Socială pentru a vedea dacă există scăpări sau nu. 

 



6 
*Sedința extraordinară din 20 aprilie 2023 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că supune 

proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

 Împotrivă: 8 (8 abțineri) 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN   X 

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA   X 

12. PINTILIE CIPRIAN   X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind participarea Municipiului Pașcani la 

Programul privind casarea autovehiculelor uzate, finanțat de Administrația  Fondului 

pentru Mediu și aprobarea contractării de către Municipiul Pașcani a acestui Program 

pentru un număr  de 300 de autovehicule uzate 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă cine a hotărât ca numărul de vehicule 

casate să fie de 300, pentru că limita ar fi de 500. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că astăzi, 

la primărie sunt aproximativ 40 - 50 de cereri, că au făcut o evaluare și au considerat că 300 

de vechicule pentru acest an, pentru că la anul probabil vor avea o nouă etapă, ar fi suficient 

și dacă s-ar reuși atingerea acestui target, din punctul dumnealui de vedere este o treabă 

bună pentru municipiul. Precizează că impactul bugetar este aproximativ 180 de mii de lei. 
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Precizează că speră ca acest program să funcționeze bine și, la anul, dacă vor avea cereri 

suplimentare pe care nu vor putea să le onoreze, le vor reporta pentru anul următor și vor lua 

atunci o hotărâre împreună cu toți consilierii, dacă 300 este un număr potrivit sau nu. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă care este procedura pentru că 

finanțarea este de la Ministerul Mediului, dacă dumnealor fac propunerea și ei aprobă, dacă 

este un concurs de solicitări.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că 

primăria stabilește un buget pentru 300 de bucăți, acesta se comunică ministerului și se 

înscriu în acest program și ministerul cumulează bugetele de la toate uat-urile. Precizează că 

motivul pentru care a convocat această ședință ordinară la mijlocul lunii este tocmai pentru că 

în zilele următoare trebuie să se înscrie cu acest proiect în sistemul național.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că ar fi fost mai benefic să se 

meargă la cifra maximă, adică 500 de vehicule, pentru că anul următor, dacă se depășește 

bugetul trebuie făcut alt proiect.  

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, spune domnului Olariu că bugetul 

pentru acest program nu este multianual și că trebuie votat în fiecare an.  

  Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

alte discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

 



8 
*Sedința extraordinară din 20 aprilie 2023 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

  3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Contractului de 

delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare nr. 48/2009-

consolidat 2021, prin Actul Adițional nr.3 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Precizează că în sală se află doamna Apostol Carmen, reprezentant din partea ARSACIS, 

care va prezenta situația acestui proiect și va răspunde la eventuale întrebări. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că în cadrul Comisiei 

Economice a cerut prezența unui reprezentant al operatorului, deși proiectul vizează asociația, 

pentru că ar fi vrut să audă dacă s-a mai întâmplat ceva cu acele puțuri, pentru că vine vara și 

probabil va veni seceta și iar pășcănenii vor trebui să meargă la izvor. Întreabă dacă de anul 

trecut și până acum s-a mai făcut ceva ori nu. Precizează că operatorul are obligația să 

asigure serviciile de apă.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă prin acest proiect se obligă 

uat-ul să finanțeze branșamentele pe domeniul public.  

 Doamna Apostol Carmen, reprezentant al ARSACIS, precizează că este o prevedere 

a ANRSC-ului în acest sens. Prezintă care este această prevedere și prezintă ce presupune 

modificarea proiectului făcută în baza legii nr. 241. Precizează că în urma unui control al 

ANRSC-ului li s-a trasat sarcina să prezinte mai clar și să elimine termenul pentru a se 

conforma ordinului 88/2017.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, spune că în aceste prevederi se precizează că 

această cheltuială poate fi făcută de către operator, autoritatea locală sau de către consiliul 

județean, dar s-a preluat în contract ceea ce le-a convenit. Precizează că cei care deja au 

plătit în ultimii 3 ani au posibilitatea să se adreseze instanței pentru a primi banii înapoi. 

Roagă pe domnul Primar să aducă la cunoștință publică aceste aspecte, fără să mai facă 

diferența între bloc și casă pentru că toți sunt utilizatori.  

 Domnul Haldan Vasile, consilier local, precizează că întâmplarea face să fi beneficiat 

anul trecut de un branșament la o proprietate din comuna Tătăruși și spune că cei care au 

făcut instalația și branșamentul au venit până în cămin și au întocmit proces verbal de 

instalare a apometrului, fără a solicita decât niște costuri branșare. Precizează că e vorba tot 

de cei de la Apavital și este vorba despre anul trecut și știau de atunci de această prevedere. 

Precizează că în Municipiul Pașcani au o rețea care urmează să fie reabilitată și extinsă în 

unele zone și oamenii trebuie să știe că trebuie să plătească doar de la cămin încolo și până 

la cămin totul să intre în costurile investiției respective. Precizează că trebuie actualizate 

proiectele aflate în derulare la Pașcani și să nu se ceară bani pentru branșament. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează cu referire la apometru că, cine și-a 

plătit un instrument de măsură și control, are dreptul să facă ce vrea cu el. Precizează că 

apometrele trebuie plătite de către cei de la Apavital pentru că le sigilează.  

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, întreabă dacă mai sunt și alte 

nereguli sesizate de către cei de la ANRSC.  
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 Doamna Apsotol Carmen, reprezentant ARSACIS, precizează că mai sunt unele 

ordine care vizează contractul. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că această modificare se referă 

doar la case pentru că își amintește co toate blocurile care au fost făcute, inclusiv ANL-urile, 

obligativitatea era a UAT-ului de a face partea de sistematizare și să execute toate 

branșamentele. 

 Se vorbește concomintent.  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 4 de pe ordinea de zi: 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu - 

pentru „Construire locuință”, pe teren în suprafață măsurată de 260 mp (231mp din 

acte) identificat cu nr. cadastral 65081,  situat în Ale. Mihai Eminescu nr.16A, mun. 

Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 
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 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții.  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi : 

 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Nr. 76 

din data de 30.05.2014 privind aprobarea Registrului Local al Spațiilor Verzi din 

intravilanul municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

   

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că se bucură că s-a găsit 

acest registru al spațiilor verzi, pentru că la ultimul control, ci de la Garda de Mediu nu au 

reușit să îl găsească. Precizează că în nota de la proiect scrie că sunt 8 arbori care vor fi tăiați 

și că nu înțelege de unde apare nevoia aceasta de a defrișa tot ce prinde. Precizează că sunt 
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arbori care pot fi relocați ușor. Precizează că, studiind registrul a găsit că 2 spații verzi au fost 

distruse chiar de administrația locală, făcând referire la acele ronduri din spatele poștei. 

Întreabă unde sunt acum acele spații verzi care au fost distruse. Întreabă dacă au hotărârea 

consiliului local pentru distrugerea acestor două spații verzi. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că rondul 

din spate de la poștă nu știe să fie pe registrul spațiilor verzi, iar rondul care este în fața 

sediului PMP, el este tot pe strada Eugen Stamate, chiar lângă parcare și se poate verifica că 

nu a fost mutat. Precizează că din punctul dumnealui de vedere și din discuțiile cu cei de la 

Garda de Mediu, acelea reprezintă mobilier stradal pentru că se poate muta, este o jardinieră. 

Precizează că în mod normal acestea nu trebuiau prinse pe spațiul verde. Referitor la proiect, 

precizează că, pentru a asigura fluiditatea traficului pietonal și rutier pe Eugen Stamate, 

trebuie să lărgească un pic trotuarul și soluția găsită de comun acord cu cei de la Agenția 

pentru Protecția Mediului, este să modifice dimensiunile. Precizează că funcționalitatea, 

poziția, destinația și încărcătura cu copaci trebuie să rămână aceiași, adică dacă vor trebui să 

taie 4 copaci acolo, se vor planta în altă parte.  

 Se vorbește concomitent.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu spune că anumite spații verzi 

nu trebuiesc modificate, dar problema este că de când este în consiliul local, de aproximativ 2 

ani jumătate și face parte și din Comisia de Circulație, pe masa consiliului local sau a comisiei 

de circulație nu au venit decât pentru fluidizarea traficului pe străzi unde ori există un magazin 

Lorimer ori e casa primarului. Întreabă de ce se întâmplă lucrurile acestea numai acolo unde 

este un interes, iar pe alte străzi nu se întâmplă nimic.  

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul municipiului Pașcani, precizează că fluidizarea 

este bună pentru toată lumea. Precizează că în primul rând vor să facă trotuar și să redea 

strada circulației. Precizează că dorește să atenționeze că la propunerea de modificare a 

geometriei spațiu verde existent, în notă scrie clar că suprafața de spațiu verde și felul 

arborilor de acolo și se specifică faptul că aceștia nu pot fi transplantați și vor fi eliminați 

pentru amenajarea spațiului verde și se vor planta același număr de arbori ornamentali, 

aproximativ de aceiași talie, cât va permite dinstanța de plantare dintre ei, iar restul arborilor 

se vor planta în proximitate. Precizează că nu dispar copacii de acolo.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că nu a spus nimic de 

oportunitatea acestui proiect, iar în ceea ce privește numărul de copaci care vin plantați în 

momentul în care unii copaci sunt eliminați, raportul este de 1 la 2, dacă se taie un copac, 

trebuie să se planteze 2.  

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul municipiului Pașcani, spune domnului Olariu că 

în acest an, au plantați până la 100 de pomi.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizeză că este o adevărată poveste cu 

această stradă Eugen Stamate și își amintește că în anii anteriori că, la propunerea 

dumnealor, o porțiune din această stradă au dorit să o treacă în domeniul pieței tocmai pentru 

a rezolva problemele agenților economici care aveau acolo chioșcurile, dar domnul Pintilie s-a 

opus impreună cu colegii liberali de atunci și au venit cu o propunere de a face acea parcare 

pe Eugen Stamate. Precizează că primul lucru pe care domnul Primar l-a rezolvat de când a 

preluat adminsitrația a fost să își facă această parcare și a transformat o zonă pietonală și a 

redat strada Eugen Stamate circulației, impropriu spus pentru că este un haos ce este acolo. 

Precizează că ar fi vrut să fie consultat consiliul local în acești ani în care se vorbește de 

schimbări climatice, în care toate autoritățile locale fac eforturi să facă zone pietonale, iar 
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domnul Primar a transformat această stradă și a scos acele ronduri fără a avea nici o 

aprobare din partea dumnealor și vine acum și solicită această sistematizare. Precizează că 

ar fi vrut întâi să fie întrebați dacă sunt de acord ca o zonă pietonală să fie transformată în 

zonă de trafic. Precizează că printre proiectele cu finanțare europeană lăsate în implementare 

este și acel proiect pe POCA prin care trebuia să facă planul de mobilitate urbană și a promis 

la începutul mandatului că nu va face nimic, nici o acțiune în ceea ce privește traficul până 

când nu va avea acest plan de mobilitate urbană. Precizează că au trecut 3 ani și planul de 

mobilitate urbană abia este în dezbatere și este târziu. Precizează că toate aceste modificări 

trebuiau făcute după aprobarea planului de mobilitate urbană. Spune domnului primar că mai 

mult a încurcat circulația decât să o fluidizeze.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, spune că tot discursul 

doamnei Nedelcu este despre dumnealui și ceea ce trebuia să facă și nu are legătură cu 

subiectul de față, mai ales că este și un atac asupra dumnealui, astfel că nu va răspunde.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că această fluidizare a 

traficului, orice modificare de sens a fost aprobată în comisia de circulație unde sunt 

reprezentate toate partidele. 

 S-au purtat discuții în contradictoriu care nu au avut legătură strict cu proiectul de 

hotărâre de pe ordinea de zi. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11 

 Împotrivă: 7 (7 abțineri)   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA   X 

12. PINTILIE CIPRIAN   X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi : 
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6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz 

către S.C. DELGAZ GRID S.A. pentru două loturi de teren proprietate publică a 

Municipiului Pașcani, respectiv lotul nr. 1 în suprafață de 1 mp, situat pe strada 

Ceferiștilor, Județul Iași, parte din număr cadastral 65319, cu o valoare de inventar de 

162,18 lei  și lotul nr. 2, în suprafață de 1 mp, situat pe strada Gării, Județul Iași, parte 

din număr cadastral 65267 cu o valoare de inventar de 59,14 lei, pentru amplasarea a 

două cabine a stațiilor de protecție catodică în vederea executării lucrărilor pentru 

investiția ” Sistem de protecție catodică și branșament electric pentru rețeaua de 

distribuție gaze naturale din oțel presiune redusă grup de străzi din Municipiul Pașcani, 

județul Iași” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi : 

 

 



14 
*Sedința extraordinară din 20 aprilie 2023 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea listei locațiilor pentru amplasarea 

mijloacelor de publicitate pietonală, de tip ecrane multimedia, în Municipiul Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Haldan Vasile, consilier local, precizează că a întrebat și în cadrul comsiei 

economice și i s-a răspuns că locațiile respective au fost stabilite conform hotărârii unei 

comisii numită prin dispoziție a domnului primar, comisie din care au lipsit exact 3 

reprezentanți care veneau din partea județului, din care 2 erau arhitecți, deci de specialitate și 

a căror puncte de vedere îi interesau. Precizează că trebuie să aibă în vedere și faptul că în 

multe orașe, chiar și în Municipiul București, în momentul de față, se iau hotărâri vis a vis de 

dispariția acestor instalații de publicitate cu monitoare și nu știe dacă în Pașcani este oportun 

și nu vede utilitatea pentru Municipul Pașcani, înțelegând că ele obturează vederea din punct 

de vedere al semnelor de circulație. Precizează că din aceste motive dumnealui se va abține 

la vot la acest proiect de hotărâre. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă cine va achiziționa aceste ecrane 

multimedia care înseamnă niște costuri foarte mari, dacă le va achiziționa Primăria. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că intenția 

este să scoată la licitație doar terenul, vor veni operatorii de publicitate la licitație și ei își vor 

monta aparatura și își vor face autorizațiile de construcție. Precizează că nu se va ocupa 

Primăria de serviciul acesta pentru că sunt oameni specializați pe domeniul acesta. 

Precizează că sunt déjà două cereri la Primăria Pașcani.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că înțelege că se pleacă de la 

acele cereri, nu de la nevoia sau realitatea din teren. Precizează că și-ar fi dorit, pentru că 

sunt 22 de locații și tocmai specialiștii din grupul constituit prin dispoziția primarului au lipsit de 

la această ședință, să discute întâi despre refacerea trotuarelor din zonele respective și nu de 

darea spre licitație pentru amplasarea unor ecrane pentru publicitate. Precizează că prioritățile 

municipiului sunt altele, nu să voteze acum să pună primarul 22 de panouri publicitare pentru 

pietoni.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că este un 

regulament de publicitate votat în 2013 și în acel regulament spune că trebuia făcut un 

inventar al acestor locații din municipiu unde să se poată amplasa mijloacele de publicitate. 

Precizează că pentru fiecare categorie de publicitate în regulament trebuia să fie stabilit și 

cum să fie reclamele pentru magazinele din centru. Precizează că este un regulament care 

astăzi este în vigoare și trebuia să facă cineva un inventar și după 10 ani de zile vine în fața 

consiliului local cu un inventar și propune, din toate categoriile de mijloace publicitare, să 

înceapă măcar cu cel pietonal pentru că toate orașele mari din România și din străinătate au 

reglementat acest lucru. Cu privire la comisie, precizează că aceasta este stabilită prin lege și 

acolo scrie clar cine trebuie să facă parte și sunt oameni pe care dumnealor i-au contactat și 

le-au trimis adrese oficiale și au încercat de vreo 2 - 3 ori să găsească un numitor comun 

pentru a veni la această comisie. Precizează că această comisie care este alcătuită din 7 
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oameni, s-a constituit până la urmă din 4, a fost prezent și un domn arhitect care, împreună cu 

ceilalți membri din comisie s-au deplasat în oraș și au identificat acele zone care să fie 

potrivite. Precizează că dacă acest proiect trece de votul consiliului local, vor scoate la licitație 

aceste zone, iar operatorii specializați de publicitate vor veni la licitație ca să presteze acolo 

serviciile. Precizează dă din punctul dumnealui de vedere este doar un demers de a face un 

pic de ordine față de situația de acum, pentru că fiecare își amplasează reclamele de 

publicitate pe unde apucă.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că a avut o discuție cu 

domnul Prisecaru și astăzi dumnealor votează niște locații și, din câte își aduce aminte, în 

regulament se spunea despre faptul că pe strada Ștefan Cel Mare, Cuza Vodă, Esplanada și 

în alte zone, aceste panouri sunt interzise. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că acolo 

sunt interzise casetele de reclamă și firmă care sunt de altă categorie, nu sunt aceleași lucruri, 

sunt două chestiuni separate, acestea fiind definite la începutul hotărârii.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că mai este o problemă vis a 

vis de dimensiunea acestor ecrane pentru că dacă vorbesc de dimensiuni mari, acestea nu 

vor fi operaționale pentru că trebuie să respecte niște norme, aceasta însemnând că este 

vorba de panouri publicitare de 1 metru pătrat. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că este 

vorba despre un panou care are o grosime, adâncime de maxim 30 de cm și dimensiunile 

sunt de 1 metru pe 2 metri, cam de dimensiunile unei uși. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că potrivit regulamentului, se 

spune că acele panouri se încadrează la panouri mari și trebuie respectate anumite distanțe 

față de clădiri. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că nu este 

vorba despre regulament acum, ci că vorbește despre un inventar.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că ar fi trebuit modificat și 

regulamentul.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că vor 

ajunge și la regulament. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că majoritatea locațiilor care 

sunt în proiect nu respectă dimensiunile față de clădiri. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că regulamentul trebuia 

modificat și după aceea trebuiau votate locațiile.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că ecranul multimedia este un mijloc 

modern de publicitate, dar locațiile sunt foarte importante, aceste ecrane multimedia fiind 

purtătoare de energie foarte mare, iar cele care vor fi apropiate de stradă vor trebui să aibă 

acordul Poliției Rutiere pentru că trebuie crea confuzie.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că nu sunt 

locații în intersecții. 

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că în 2013 s-a votat un 

regulament care nu și-a produs efecte 10 ani de zile și în acest timp au apărut instalații de 

publicitate mult mai moderne și ordinea firească este refacerea regulamentului pentru a vedea 

ce se poate adapta la regulamentul respectiv, dacă nu să se vină cu un regulament nou, după 
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care să stabilească ce spații vor fi alocate și ce activități vor fi desfășurate prin aceste mijloace 

de publicitate. Întreabă în baza cărui act normativ se va face licitația. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că se va 

veni ulterior cu o altă hotărâre pentru licitație. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că se trece la 

procesul de vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

 Împotrivă: 8 (1 vot împotrivă, 7 abțineri) 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X  

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PERȚU LILIANA   X 

12. PINTILIE CIPRIAN   X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi : 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 

perioada mai-iulie 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, roagă să se facă propunerile. 

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că îl propune pe 

domnul Haldan Vasile. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

propuneri. Nefiind alte propuneri, supune la vot propunerea ca domnul Haldan Vasile să fie 

președinte de ședință pentru perioada mai - iulie 2023. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

     

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că va supune la 

vot proiectul de hotărâre cu propunerea votată. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   
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17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi : 

 

PROIECT SUPLIMENTAR 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico-economice 

D.A.L.I. și a indicatorilor  tehnico – economici pentru obiectivul de investiții:  ”Renovare 

energetică Colegiul Tehnic de Căi Ferate „Unirea” — Corp C3 și C4“, municipiul 

Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU  X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul diverse: 
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 Au adresat interpelări consilierii locali: Costel-Sorin Olariu, Mihai Dediu, Dumitru 

Pantazi, Gabriela Nedelcu, Alexandru Nemțanu. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, aduce în discuție și întreabă pe domnul 

Primar despre construcția ilegală de la blocul Moldova. Precizează că a făcut cereri în temeiul 

legii nr. 544/2001 și cam de fiecare dată a primit răspuns că nu poate primi informațiile pe 

baza reglementărilor GDPR, iar în momentul în care face ar face o plângere administrativă, 

teoretic acea plângere administrativă ar trebui să fie analizată de către o comisie. Precizează 

că este o speță vis a vis de un comerciant care dorește să închirieze pe raza Municipiului 

Pașcani un spațiu și este purtat de angajații Primăriei de la Compartimentul Patrimoniu de mai 

bine de două luni. Întreabă dacă angajații primăriei din acest compartiment fac ceva pentru ca 

bugetul Municipiului Pașcani să încaseze bani. Întreabă de ce sunt aceste întârzieri, dacă sunt 

din cauză ca cineva să primească o șpagă pentru aceste contracte. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că la 

Compartimentul Patrimoniu este de părere că ar mai trebui unul sau doi oameni, acum sunt 

doar 3 oameni și este foarte multă muncă. Precizează că se organizează concurs pentru două 

posturi. Precizează că nu sunt perfecți la Patrimoniu și probabil mai sunt unele cereri la care 

se răspunde cu o anumite întârziere. Precizează că dacă nu i se spune despre cine este 

vorba, la modul general nu este o situație cu foarte multe întârzieri. Precizează că uneori 

oamenii au dreptate, uneori nu au dreptate și fiecare speță trebuie tratată individual pentru că 

așa se poate lua o hotărâre corectă. Precizează că întârzieri mai pot apărea în ceea ce 

privește răspunsurile primăriei, pentru că nu pot fi perfecți și să fie un model pentru restul uat-

urilor din țară, dar încearcă să se perfecționeze. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, aduce în discuție lucrările efectuate la țevile de 

gaz și apă de pe străzi și spune că după terminarea lucrărilor strada trebuie adusă la starea 

inițială și precizează că și domnul Primar a susținut acest lucru, dar este o situație în Vale la 

Școala nr. 6 unde s-a intervenit de către cei de la Delgrid Gaz și apoi nu s-a mai întâmplat 

nimic, lucrarea fiind în mijlocul străzii. Precizează că este blocată strada de două săptămâni. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, ridică problema vis a vis de investițiile care 

se fac la iluminatul public și precizează că domnul Primar i-a spus că este de acord cu cele 

semnalate, dar nu s-a întâmplat nimic vis a vis de cei doi stâlpi din fața semafoarelor, 

respectiv intersecția străzii Gării cu strada Ceferiștilor și un stâlp de pe strada Grădiniței care 

este în fața semaforului și împiedică vizibilitatea. Precizează că pe strada Gării s-au oprit cu 

stâlpii la baza pasarelei care trece calea ferată spre Luncă și acolo este o parcare a Primăriei 

și este prinsă la iluminat și nu a înțeles cine a hotărât să nu se amplaseze stâlpi în zona 

respectivă. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că așa 

este, referitor cu stâlpul de la gară, dar se lucrează acum, iar pe strada Grădiniței i-a lăsat să 

se ducă înainte cu lucrarea pentru a face volum mare și să termine în timp util. Precizează că 

dumnealui nu a observat să fie o problemă la cel de-al doilea stâlp de iluminat semnalat. 

Referitor la parcarea din apropierea pasarelei spre zona Lunca precizează că nu știe să fie 

vreo problemă acolo, dar vor vedea despre ce este vorba și dacă mai este de făcut vor face 

notă de șantier cu prelungirea investiției. Precizează că nu vede o problemă și că nu a spus 

nimeni să nu se facă.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Primar ce mai face 

cu privire la câinii comunitari pentru că de la zi la zi este o problemă tot mai mare. Întreabă 
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dacă are oameni în acest domeniu care să se ocupe de problemă. Precizează că sunt o 

problemă gravă și reală.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, spune domnului 

Prodan că are dreptate. Îl roagă pe domnul Viceprimar să răspundă. 

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că în fiecare zi 

sunt oameni care merg și prind câini.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că aceiași problemă ar fi 

dorit să o ridice și dumnealui ca și domnul Prodan.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că la proiectul de hotărâre nr. 

7 de pe ordinea de zi, în raportul de specialitate s-a trecut acolo ca motiv că ar fi niște cereri 

înaintate de către niște operatori. Roagă să fie comunicate și consilierilor acele cereri pe 

adresele de email.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că nu are 

nici o problemă și că va ruga colegii de la APL să îi aducă aminte. Precizează că a venit un 

cetățen și acum 2 luni de zile, la audiențe și a întrebat despre acest subiect. Precizează că pe 

toată lumea încurajează să depună cereri scrise.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, roagă să le fie comunicate aceste două 

cereri.  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

 

Ședința se încheie la 10:52. 

 

 

           PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                    SECRETARUL GENERAL AL 
MUNICIPIULUI PAȘCANI, 

        Consilier local  
  Spiridon Mihaela Iulia                                                    Irina Jitaru 


